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Katowice, dn. 28.03.2025 r.

Szanowna Pani,
Katarzyna KuczyI'lska-Budka

Prezydent
Miasto Gliwice

Dotyczy: budowy mieszkafi na terenie Miasta Gliwice.

Szanowna Pani Prezyden t,

w okresie kampanii poprzedzajqcej wybory samorzqdowe jednym
z punkto’w programu Pani Prezydent byla obietnica budowy 1000 mieszkar'l na
terenie naszego miasta. Obecna kadencja rozpocqa sie; w maju 2024 roku.
Minqlo zatem kilkanaécie miesiqcy. W oficjalnym przekazie na portalu Facebook
(Katarzyna Kuczyfiska—Budka prezydent[ka] Gliwic) udzielila Pani odpowiedzi na
pytanie ,,]ak idzie budowa obiecanych 1000 mieszkar’l?”. W wypowiedzi slyszymy,
ie ,,idzie zaskakujqco dobrze, mys’lazlam, z'e potrwa to nieco diuz'ej, a juz' pierwsze
budynki sq. C0 d0 kolejnych mamy projekty, mamy wyznaczone wszystkie
lokalizacje, gdzie takie budynki powstanq, wigc jestem przekonana, z'e 1000
mieszkafi na koniec kadencji bgdzie oddanych.”

Bqdqc pelnymi podziwu dla poczynafi Pani Prezydent Chcielibyémy zapytac’
min. 0 oddane juZ budynki.

1. Jakie oddane juZ budynki miala na myéli Pani Prezydent?
2. He 0ddan0 mieszkar'l w ramach wspomnianych juZ budynkéw?
3. Prosimy 0 przekazanie informacji jak 0d p0czqtku Pani kadencji zdolala

Pani wybudowaé oddane juZ d0 uZytku budynki (zapewnienie
finansowania, wykonanie projektu, uzyskanie pozwoler’l, budowa
i oddanie ich d0 uZytku w przeciqgu kilkunastu miesiqcy)?

4. Jakie lokalizacje sq przewidziane dla ,,k01ejnych budynkéw” i ile qzie
t0 docelowo mieszkar'l?

5. Jakie z’rédla finansowania zapewnione sq dla ,,kolejnych budynkéw”?
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6. ? 

Tomasz Tylutko 

Radni Rady Miasta Gliwice

6. Kiedy wykonano projekty dla ,,kolejnych budynkéw” i jaki byl iCh koszt?

Z powaz'aniené,
Bart’tomiej Kowalski‘a
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Radny Sejmiku Wojewédztwa Slqskiego

Lukasz Chmielewski
Tomasz Tylutko

Radni Rady Miasta Gliwice
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